



COOKING WITH KIDS!

PIZZA POCKETS

INGREDIENTS

- **Pizza Crust**
- **Pizza Sauce**
- **Pepperoni**
- **Mozzarella Cheese**



1

Lay the pizza crust on a sheet of parchment paper (or a floured surface) and roll it with a rolling pin to flatten it out. Then cut it once through the middle to make 2 wide rectangles. Then cut those rectangles into equal thirds to make 6 squares like in the photo.



2

Add a little bit of pizza sauce, some cheese and pepperoni to one half of the squares. You may be able to fit more pepperoni if you cut them into quarters.



3

Fold the pizza pockets in half to make triangles, then use a fork to seal the edges. Brush the top of each one with a little bit of oil, then sprinkle on some oregano leaves and more mozzarella cheese.



4

Bake them until they turn golden brown. Some of the cheese may melt out, but for the most part these homemade pizza pockets should keep everything inside.



Adapted from : [One Little Project](#)



Cuisiner avec les enfants!



PIZZA Pochettes

INGRÉDIENTS

- **Pâte à pizza**
- **Sauce à pizza**
- **Pepperoni**
- **Fromage mozzarella**

1

Déposer la pâte à pizza sur une feuille de papier parchemin (ou sur une surface farinée) et l'aplatir à l'aide d'un rouleau à pâtisserie. Ensuite, la couper une fois au milieu pour obtenir 2 grands rectangles. Couper ensuite ces rectangles en tiers égaux pour obtenir 6 carrés comme sur la photo.



2

Ajouter un peu de sauce à pizza, du fromage et du pepperoni dans une moitié des carrés. Vous pourrez peut-être mettre plus de pepperoni si vous les coupez en quatre.



3

Plier la pâte à pizza en deux pour former des triangles, puis utiliser une fourchette pour sceller les bords. Badigeonner le dessus de chaque pochette avec un peu d'huile, puis saupoudrer de feuilles d'origan et de mozzarella.



4

Les cuire au four jusqu'à ce qu'elles prennent une couleur dorée. Il se peut qu'une partie du fromage s'échappe, mais en général, ces pizzas pochettes devraient retenir tout ce qu'il y a à l'intérieur.



Adapté de : **One Little Project**